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Z A P I S N I K 

sa 07. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 31. ožujka 2022. godine početkom u 

13,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Dorjana Juraga, Marko Ježina, 

Ivana Šimat, Maja Barešić, Daniel Ježina, Sandra Bašić, Jure Mudronja 

 

Ostali nazočni: Melanija Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-

Kornati, Petar Ježina-direktor komunalnog poduzeća „Murtela“ d.o.o. 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno devet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
 
SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 
 

Daniel Ježina: ja imam pitanje za načelnika a vezano je za Ured za prostorno planiranje i izdavanje 

građevinskih dozvola. Iz medija znamo da je više od 10 000 ne riješenih predmeta od kojih su neki stri 

više od 15 godina i da se na dozvolu čeka jako dugo. Mene zanima da li je općina Murter-Kornati možda 

dostavila Uredu za prostorno uređenje i planiranje prioritetnu listu projekata koji su iznimno važni za 

općinu Murter-Kornati? 

Melanija T. Rameša: ono što ja znam je da u Uredu za prostorno uređenje  za općinu radi referent kojeg 

općina sufinancira a to je gospodin Jakov Bakula, a za odgovor za traženo pitanje mogu provjeriti sa 

kolegama pa ćemo vam odgovoriti pismeno.  

Danijel Ježina: hvala na odgovoru, a ja bi nadopunio vaš odgovor, naime u posjednu sam dokumenta 

iz kojeg je razvidno da je općina Murter-Kornati poslala popis prioritetnih predmeta za općinu Murter-

Kornati datuma 10. studenog 2021. godine i potpisan je gospodin načelnik Toni Turčinov. Ja bi vam 

želio pročitati koji su to predmeti. Popis predmeta je slijedeći, na prvom mjestu je ozakonjenje 

nezakonito izgrađene zgrade hotela Colentum, 2. predmeti za koje je zahtjev podnijela Općina Murter-

Kornati, zahtjevi za izmjenu građevinske dozvole za pristupni put do dječjeg vrtića, zahtjev za izdavanje 



građevinske dozvole za izgradnje zgrade Amphorarium , zahtjev za izdavanje građevinske dozvole za 

izgradnju trafostanice Vrsi i što je po meni dosta zanimljivo to su predmeti za koju su zahtjevi podnijeli 

fizičke i pravne osobe a na popisu su kao prioritetni za općinu Murter-Kornati i na tom zahtjevu su i 

zahtjevi od gospodina Predraga Juraga, Mušulova 40, dva zahtjeva od tvrtke „Patria nosta“ d.o.o. i 

„Leut“ d.o.o., zatim imamo zahtjev od Janje Matošević, Goran Potušek, Mate Lovrić, opskrbni centar 

Batina tvrtke Žakan d.o.o. i zahtjev Tonija Turčinov te „Adriatic sunset“ d.o.o.. Budući da je ovaj 

dokument iz privatne kolekcije ja sam po toj klasi i ur. broju zatražio netom prije sjednice u pisarnici 

općine da mi dade pod ovom klasom i ur.brojem dokument i ja ću sada sa vama podijeliti taj dokument 

koji sam dobio od strane općine. Da ne duljim i držim u neizvjesnosti što je mene zaprepastilo radi se 

o potpuno drugom dokumentu. Nije mi jasno na koji se način to moglo dogoditi. 

Melanija T. Rameša. hoćete reći da se u pisarnici pod tom klasom vodi drugi dokument.  

Daniel Ježina: tako je.  

Melanija T. Rameša: dobro. Dati će te mi malo vremena da provjerim o čemu se radi.  Što se tiče liste 

popisa što je općina uputila prema Odjelu za prostorno uređenje, znači referent kojeg općina 

sufinancira on je zadužen isključivo za izdavanje građevinskih dozvola na našem području pa prema 

tome je onda u redu da zna koji su to predmeti kako bi po njima mogao postupati na zadovoljstvo i 

općinskih projekata i projekata odnosno i dozvola svih naših mještana.  

Daniel Ježina: ja se slažem sa time ali sam mišljenja ako se radi o općinskih prioritetima onda ne 

razumijem zašto kakav je općinski prioritet bilo koga od ove ti gospode a nije netko drugi i tu je 

evidentno da imamo i zaposlenike općine  i samog načelnika Tonija Turčinov i mislim da je to sablazno 

što piše.  

Melanija T. Rameša: pitanje je da li su oni slali samo prioritete ili i one predmete za koje znaju da se 

rješavaju 

Daniel Ježina: lipo piše popis prioritetnih predmeta za Općinu Murter-Kornati. Iz čega zaključujem da 

bi to onda trebali biti predmeti od kojih općina tj. šira zajednica ima neke koristi. A ne znam kakve 

koristi ima šira zajednica od privatnih investitora.  

Ante Turčinov: ja bi se samo nadovezao na kolegu Ježinu i smatram da ovo njegovo pitanje ide u dva 

pravca. Prvi pravac je da bi trebalo poštivati odluku odnosno uredbu administrativnog poslovanja. 

Naprosto, ako je ovo točno ne može se dogoditi činjenica da pod istim ur. brojem i klasom iz jedinice 

lokalne samouprave izlaze dva različita dokumenta. To je nešto što treba provjeriti. Druga stvar koja je 

isto tako bitna vezano za ovo sve drugo ja se iskreno nadam da postoji određeni pravilnik po čemu se 

radi lista prioriteta ako ne postoji pravila treba definirati te nam ta pravila treba kazati. Neka se jasno 

kaže po čemu jedinica lokalne samouprave ima koristi da dade prioritete u odnosu na neke druge.  

Melanija T. Rameša: ja ću provjeriti i dobiti ćete na pismeno. 

Sandra Bašić: ja bi zamolila kolegu Ježina, pošto on ima tu privatnu dokumentaciju da i nama dade da 

imam uvid   

Daniel Ježina: može ja ću pročitati, klasa je 350-03/21-01/02, ur.broj: 2182/18-03/1-21-1 i datumi se 

ne poklapaju.  



Krešimir Mudronja: ja se isto slažem sa gospodinom Turčinov. Ovdje mi svjedočimo dvjema situacijama 

ispostavlja se da imamo dva različita dokumenta pod istim šiframa, možda je omaška a ako nije onda 

se radi o nečem jako ružnom. Druga nam je situacija što imamo nekakvu listu prioriteta koja je 

uspostavljena po nejasnim kriterijima. Ja sam uvjeren da postoje i drugi ljudi koji čekaju neke dozvole, 

ali ne sumnjam da će općinska administracija pronaći nekakvo obrazloženje, pa ćemo o tome nastaviti 

na idućoj sjednici.  

Ante Turčinov: moje je drugo pitanje vezano za reciklažo dvorište. Svjesni smo činjenice da je za isto 

ishodovana dozvola 29.12.2019.godine. Projekt je apliciran na natječaj Fonda na zaštitu okoliša i 

energetsku učinkovitost mene interesira da li smo dobili ikakav povratan odgovor i ako jesmo kada će 

biti započeti radovi? 

Melanija T. Rameša: šta se tiče reciklažnog dvorišta u tijelu su izvlaštenja a kada će biti započeti radovi 

ne mogu vam točno odgovoriti. Sve ću vam to dati napismeno. Taj dio ne radim samo ja već zajedno 

sa Mirjanom te mi je teško o tome govoriti jer nemam predmet ispred sebe. 

Ante Turčinov: ja zahvaljujem na odgovoru samo apeliram na hitnost zbog pravomoćnosti iste i da se 

ne dovedemo u situaciju da ista ne ostane neupotrebljena  

Melanija T. Rameša: neće ostati nikako. Jedna od dozvola vrijedi još godinu dana  

Ivana Šimat: što je sa mjerom 741 jesmo li je dobili, što se dogodilo, vezano za vrtić i sokolanu 

Melanija T. Rameša: šta se tiče vrtića, Majo možda ćeš ti više znati   

Maja Barešić: ja znam da je izašla inicijalna lista,  

Ivana Šimat: mi smo jako loše prošli, zašto 

Maja Barešić. tu smo loše prošli zbog jedinice lokalne samouprave, odnosno indeksa, ne ocjenjuje se 

projekt kao projekt nego bodovi. Tu se automatski koji su 1,2,3 skupina razvijenosti automatski su 

ispred nas.  

Ivana Šimat: falila je nekakva dokumentacija  

Maja Barešić: ne, pišu bodovi kriteriji i jednostavno crta koliko je bilo valjnosti  

Krešmir Mudronja: mogli bi zaključiti da su to kriteriji koji nama nisu naklonjeni  

Ante Turčinov: da li možemo u ovom trenutku konstatirati koliko je to bodova nosio kriteriji na stupanja 

razvijenosti  

Maja Barešić: imate kriterije odabira  

Ante Turčinov: znam, ali radi naše javnosti jer oni nemaju pristup internetu i možda bi se zbog toga 

trebalo kazati 

Krešimir Mudronja: ja bi vas pročelnice nešto priupitao. Vezano za udruge, kojih u Murteru ima puno i 

mnoge djeluju niz godina na ponos svih nas i sve potrebuju nekakav prostor. I sami smo dobivali na 

vijeće zahtjeve, jer su neki bez prostora recimo Matica hrvatska, a znam i od prije da je murterski 

pjevački zbor imao problem. S druge strane neki imaju prostor i nemaju taj problem.  Da li postoji 

nekakav pravilnik  o dodjeljivanju tih prostora udrugama, da li se ide na javne natječaje, da li se zna 



kojim potencijalom prostora općina uopće raspolaže, a to me sve zanima zbog činjenice da neki imaju 

svoje mjesto a neki nemaju svoje mjesto. Vratio bi se opet na prostor matice, koja ima nevjerojatnu 

građu koju je sakupljala godinama, oni su trenutno beskućnici i iz dopisa koje sam imao prilike pročitati 

nisam osjetio osobno moje stanovište osobno, nisam osjetio senzibilitet od strane općine za tja 

problem. Tko i kako ocjenjuje i odlučuje tko zaslužuje prostor, a tko da ide na ulicu? 

Melanija T. Rameša: kažete da neke udruge imaju prostor, ja bi vas molila da konkretizirate o kojim je 

udrugama riječ  

Krešimir Mudronja: Argonauta ima tri prostora, kako netko nula a netko tri 

Melanija T. Rameša: što se tiče upotrebe prostora općina je vezana zakonom o zakupu i kupoprodaji 

poslovnih prostora i odlukom koja je donesena na temelju toga zakona i općina ne može dati prostor 

na besplatno korištenje, već je dužna raspisati natječaj. Može ga dati na maksimalno vremensko 

razdoblje od 5.godina a iznos zakupnine se određuje sukladno procijeni od strane ovlaštenog vještaka 

arhitektonske ili građevinske struke. Postoji odluka o povremenom davanju na korištenje određenog 

prostora gdje se navodi koji se prostori mogu dati, po kojim cijenama. Oni se udrugama mogu dati 

besplatno a to su situacije koje se odnose na vremensko razdoblje do mjesec dana, ako neka udruga 

ima sastanak sutra prekosutra ili tako nešto slično onda se može dati prostor ili knjižnice ili kino sale a 

sada pošto se ovaj prostor uredio onda je on bolji za održavanje sastanaka. Općina nema mogućnosti 

da dade prostor dugotrajno bez naplate. Obavezna je natječaj i zakupnina sukladno procjeni. 

Agronauta je dobila prostor putem natječaja dok je Jedro vezano za projekt. Ovaj je prostor uređen u 

sklopu projekta. Argonauta za prostor iznad ambulante i ove tu urede plaćaju zakupninu. 

Krešimir Mudronja: Argonauta koristi prostor sokolane koliko mi je jasno? 

Luka Ježina : ona je bila nositelj tih projekata. Zahvaljujući Argonauti kao nositelju mi smo dobili cca 

300.000 kuna, sve skupa je projekt oko dva milijuna kuna i kroz to su zaposlene osobe ali su se i dobila 

sredstva za urediti cijeli ovaj prostor. 5 osoba je zaposleno. Ona je bila jedina udruga koja je imala 

predispozicije da dobijemo tolika sredstva. 

Krešimir Mudronja: htio sam reći, da se ne bi krivo shvatilo, Argonauta djeluje već neko vrijeme i 

razvidno je da imaju neke rezultate, ali mi smo u obvezi prema onima koji se također trude i rade. Oni 

se osjećaju odbačeno, pa se postavlja pitanje zašto netko ima tri prostora a netko tko ima vrijednu 

građu kao što je Matica hrvatska oni nemaju gdje sa time. 

Dorjana Juraga: ja sam se obvezala napraviti obljetnicu 100godišnjice Dramskih amatera. Sve 

materijale sam našla u vrećama za smeće, odnijela sam u svoj boravak i 7 dana sam to razvrstavala. Ne 

može se očekivati da se nešto pokloni.  

Danijel Ježina: mogu reći da ni Dramski amateri to nisu zaslužili.  

Luka Ježina: upoznat sam sa tom situacijom sa Maticom i njen sam član. Matica je imala tu svoju 

prostoriju u koju su oni uložili sredstva i oni su to koristili za skladištenje svojih knjiga. Kroz tja projekt 

smo mi zaposlili jednu osobu iz Matice hrvatske kako bi ona i dalje razvijala njihov program, ona radi u 

tom prostoru, to je njeno radno mjesto i oni su kao i sve druge udruge pozvani koristiti ovaj prostor. I 

ne samo da mogu oni i koriste, a knjige su u prostoriji od udruge veterana.  



Dorjana Juraga: radila sam 7 dječjih festivala, preko 100 djece, istjerali su me iz škole, istjerao me 

svećenik iz svoje dvorane, istjerana sam iz čitaonice a djeca su vježbala kod mene doma.  

Krešimir Mudronja: što se tiče ovog što je gđa. Dorjana kazala, moje je mišljenje da nepravda koja je  

nanesena nekome bi trebala biti poticaj da se to ne dešava i dalje. Trebalo bi napraviti analizu koliko 

ima udruga, koliko je prostora na raspolaganju, tko je beskućnik i da se to pravilno rasporedi. Što je sa 

prostorom ispod kino platna?  

Melanija T. Rameša: oni rade renoviranje tog prostora  

Dorjana Juraga: oni su rekli da bi uredili prostor i držali svoju opremu 

Krešimir Mudronja: to je u redu ali to nije javni natječaj.  

Drojana Juraga: Argonauta nas je svih pozvala na sastanak da se raspravi o problemima koje imamo  

Sandra Bašić: postoji puno udruga na našem području, međutim te udruge ne koriste prostore često, 

treba eventualno za neke sastanke, osim onih koji možda imaju neke materijale. Možda bi trebalo 

sastaviti zapisnik koji su to i što imaju, a za ostale mislim da nije potrebno s obzirom da imamo ovaj 

prostor koji mogu svi koristiti.  

Melanija T. Rameša: u općinskoj zgradi nema slobodnog ureda. Općina je izašla u susret na način da svi 

mogu koristiti ovaj prostor.   

Danijel Ježina: trebalo bi razlučiti koje su to udruge kojima treba prostor za odlaganje stvari i na ostale 

udruge koje imaju potrebu za prostorom samo kada su nekakva događanja, a onda mogu koristiti ovaj 

tu prostor.  

Ivana Šimat: nama očito treba nekakav kriteriji  

Sandra Bašić: biti će problem donijeti te kriterije ,ako se netko želi uhvatiti neka slobodno to napravi, 

ja pozdravljam ideju.  

Luka Ježina: oni su u dopis stavili konkretan prostor, možda bi se to trebalo staviti u razmatranje, to je 

ured gdje je sada gospođa Ivona i da Matica preseli svoje knjige tamo, mislim da je to bio njihov 

prijedlog.  

Melanija T. Rameša: što se tiče prostora na ovom katu, kad smo uređivali arhivu imali smo dubioza što 

i kako izmjestiti i regulirati i općini bi zbog potreba arhive isto bio nužan jedan manji prostor. Ovaj 

prostor koji imamo može biti samo arhivska građa ali ništa drugo.  I dalje nam nedostaje prostor za 

nekakve slobodne sadržaje. Ali mi smo zvali Luku zbog mjere 741, što je sa time? 

Luka Ježina: nije prošlo ni jedno ni drugo jer nije bilo dovoljno bodova. Mi smo prešli prag ali su drugi 

imali puno više bodova.  

Marko Ježina: zaključkom Općinskog vijeća bilo je doneseno da će se do 1.10. implementirati program 

transparentnosti, koji mi od početka guramo a sada je prošlo već pola godine, pa me zanima gdje je 

zapelo? Da li je to problem ili netko namjerno odugovlači.  

Melanija T. Rameša: mi smo krenuli sa promjenom svih programa i računovodstvo i komunalna i vodna 

naknada i arhiva, znači mijenjamo kompletni sustav  koji je do sada bio razdijeljen na nekoliko 



programa. Tvrtka Libusoft koja u svojoj ponudi ima i aplikaciju transparentnosti. Održano je više 

sastanaka. Oni ne mogu instalirati transparentnost dok se ne krene u rad sa ostalim programima. Mi 

svakodnevno imamo edukacije. 

Marko Ježina: ima li neki rok? 

Krešimir Mudronja: možda bi njima trebalo pojasniti koje su konsekvence za nepoštivanje odluka 

vijeća, možda oni to neznaju  

Melanija T. Rameša:  više puta je to njima rečeno ali oni kažu da ne mogu staviti zadnji program pustiti 

prvi.  

Ante Turčinov: ja imam pozitivna iskustva sa Libusoftom. Ako sam ja dobro razumio, radi se na edukaciji 

kadra da bi se moglo uspješno upravljati sa programima na koje ste se odlučili. Do kada su planirate 

edukacije? 

Melanija T. Rameša: tih edukacija ima skoro svaki dan, a točno do kada će trajati ne znam.  

Ante Turčinov: meni treba informacija do kada traje edukacija? 

Melanija T. Rameša: nemoguće je znati napamet do kada će trajati  edukacije, ali ću vrlo brzo doći do 

te informacije.    

Ante Turčinov: ja više ne bi duljio na ovu temu, možda smo usmeni zaključak da se do naredne sjednice 

ispita od strane Libusofta koliko će to trajati i kada će sustav biti implementiran i da se to dade na 

znanje i nama i zainteresiranoj javnosti.   

Melanija T. Rameša: ja imam u fascikli sve datume edukacija, na pamet vam ne mogu reći. Mogu vam 

reći kada će biti zadnji sat edukacije.  

Krešimir Mudronja: ja imam pitanje u vezi formiranja KO knjige Kornati. Mislim da su svi upućeni, jer 

su poslani mail-ovi i na općinu. Na privatnom posjedu našeg mještana je stavljena markica RH, nekakva 

staza preko njegove paškule kako mi to kažemo, označeno je kao javni put, na njega pretendira da se 

upiše vlasništvo Općine Murter-Kornati. Bila je skupština udruge Kornatara na kojoj je bilo najavljeno 

da će biti riječ o tome i bio je pozvan načelnik da objasni o čemu se radi. Ista prigoda je bila i ovdje kada 

je bila Državna geodetska uprava. Na skupštini je u ime općine bila djelatnica Murtele koja je rekla da 

nije upoznata te da će u ponedjeljak ispitati tu situaciju i da će se javiti povratno a koliko znam do dana 

današnjeg nije došlo nikakvo obrazloženje. Također sam osobno bio u jako ružnoj situaciji na izlaganju 

Državne geodetske uprave u sklopu njihovog projekta gdje su me neki mještani prozvali da li sam ja 

kao predsjednik Općinskog vijeća sudjelovao u jednom takvom nastranom činu i doslovno su mi prijetili 

da će se fizički sa mnom obračunati  zbog nečeg što je stvarno van svakog razuma. Postavljam pitanje, 

zašto su ime općine u jednom i drugom navratu nije pojavila jedna jasna intencija da se općina ogradi 

od toga. Općina tu nije pokazala interes za obrazloženjem. Ponavljam gospođa Ivana Drescher je bila 

prisutna rekla je da ne zna ali da će istražiti i javiti se povratno, a nije se javila. Na sastanku Državne 

geodetske uprave je bio samo gospodin Luka te su ljudi ostali zakinuti za informaciju a ja sam bio 

prozvan. 

Melanija T. Rameša: vi ste bili kao predsjednik Općinskog vijeća, znači da ste vi bili u ime općine. Ja 

nisam bila jer sam bila i gripi a Mirjanu nastojimo sačuvati od nepotrebnom stresa budući da je u 

drugom stanju. A u nedjelju nisam bila jer sam bila u koroni, i iz tog razloga je bila Ivana i ona me 



izvjestila o tome te sam ja u međuvremenu kontaktirala Zemljišnik u Tisnome tri puta te sam bila prošli 

tjedan kod njih a oni su trebali doći u Murter. Gospodin Ljubo Jurić mi je rekao da se doći ili u 

ponedjeljak ili srijedu. On je upoznat sa problemima koji su tamo nastali te mi je rako da se problem 

koji je nastao može riješiti na način da nakon osnutka zemljišne knjige nezadovoljni vlasnici upute 

prijavu odnosno prigovor te o tome odlučuje sud na ročištu, ja pretpostavljam da se govori o putu u 

uvali Kravljačica te on isto izražava čuđenje jer kaže ako sud skine sa općine na koga će se taj put upisati. 

Da li na vlasnika te čestice kojom ide put ili će upisati suvlasništvo svih vlasnika u toj vali.  

Krešimir Mudronja: najprije moram vas pohvaliti ovo mi je bilo jako simpatično kako ste se pokrili da 

sam ja bio u ime općine međutim i vama je kao i meni jasno koja je uloga izvršne vlasti a koja 

predstavničkog tijela. Ja sam se pojavio iz poštovanja prema tim ljudima i njihovom problemu. Ja sam 

znao da im tada ne mogu pomoći niti riješiti. Smatram da je općina u tom kontekstu trebala biti 

konkretnija. To nije nikakav put, to je staza kojom se od pamtivijeka ljudi služe, pravo prelaska preko 

nečijeg da bi došli do svog posjeda. 

Sandra Bašić: raspitala sam se u Državnoj geodetskoj upravi na koji način se takve stvari mogu dogoditi, 

prvo greškom referenta, drugo, Državna geodetska uprava oni rade u ime njih općina jednosatno nema 

ništa sa time. Predstavnik općine je mogao, što ste vjerojatno vi i htjeli, da kaže oprostite znamo da se 

to dogodilo pokušati ćemo vam pomoći, međutim općina ne može pomoći, već ta osoba mora 

angažirati odvjetnika i na takav način rješavati, jer općina se sama nije upisala tamo.  

Daniel Ježina: ja sam isto Kurnatar te bi rekao dvije riječi na ovu temu. Bio sam na sastanku udruge 

Kornatari i ja mogu potvrditi jednu činjenicu da na cijelom teritoriju NP Kornati nije postojala 

komunalna infrastruktura, nisu postojali putevi, to su staze koje su služile da se preko nečijeg terena 

uz volju tog vlasnika dođe do svoje zemlje. Kako smo sada došli do situacije da neka staza postane put 

tj. komunalna infrastruktura, evo rekao je Jure, netko je morao reći geodetima da je to put u vlasništvu 

općine. Očigledno se dogodila neka pogreška, nije namjerno, naravno, mada ljudi ne dolaskom 

načelnika su jako iz revoltirani. Činjenica je da se tu zadire u privatno vlasništvo. Mi nečijom greškom 

moramo dokazivati svoje privatno vlasništvo.  

Jure Mudronja: ja mislim da mi ovdje nećemo ništa riješiti.  

Krešimir Mudronja: ja kad sam započeo ovu temu sam htio ukazati da se trag vuče u 2003. godinu kad 

se desila nekakva devijacija. Ono što se moglo napraviti je da se došlo pred te ljude ograditi se od toga 

i reći da smo svjesni da nije općinsko i općina će vam u ovom problemu biti partner i na vašoj strani.  

Melanija T. Rameša: ja se nadam da ćemo kroz idući tjedan doći do tog popisa, pa će se moći nešto 

konkretnije na tu temu rješavati.   

Jura Mudronja: isto tako nije nitko 2003. godine ni Marušić ni nitko drugi odio po Kornatima i govorio 

ovo je općinski put već to su sami vlasnici krivi. U ovom slučaju su ljudi sami krivi.  

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za 

komunalne djelatnosti za 2021. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobitka trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne 

djelatnosti za 2021. godinu, 
 



4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 
od 1. srpnja do 31. prosinca 2021. godine, 

5. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati, 
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o naknadama za novorođenu djecu, 
7. Prijedlog Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Murter-Kornati, 
8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati, 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/58 i 

2544/59 K.O. Murter Betina, 
11. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/6 K.O. 

Murter Betina, 
12. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/8 K.O. 

Murter Betina, 
13. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 13471/53 K.O. 

Murter Betina, 
14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u rekonstrukciju i uređenje groblja 

u Općini Murter-Kornati, 
15. Razmatranje zahtjeva Ugostiteljskog obrta „Fabro“ 

 

Melanija T. Rameša: imamo tri nadopune:  

1. Prijedlog Zaključka o potrebi donošenja „Programske studije za razvoj i uređenje te provjeru 

kapaciteta uvale Hramina“ 

2. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva – produženje roka izvođenja radova Eurokamen d.o.o. 

3. Razmatranje Zahtjeva Udruge umirovljenika i starih osoba Murter 

 

Ante Turčinov: ja imam prijedlog vezano za 15. točku- Razmatranje zahtjeva Ugostiteljskog obra 

„Fabro“. Naime u zaključku u razmatranju istog u 1. članku Utvrđuje se da Općinsko vijeće Murter-

Kornati nije nadležno za rješavanje zahtjeva o utvrđivanju prava fizičkoj osobi za uređenje pomorskog 

dobra. Smatram da na ovu temu ne treba raspravljati. Te da se izuzme od ovog dnevnog reda.  

Krešimir Mudronja: tko je da se točka 15. Razmatranje zahtjeva Ugostiteljskog obra „Fabro“ skine sa 

dnevnog reda.  

 

Točka 15. Razmatranje zahtjeva Ugostiteljskog obra „Fabro“, skinuta je sa dnevnog reda sa 5 glasova 

ZA, 1 PROTIV, 3 SUZDRŽANA  

 

Krešimir Mudronja: imamo nadopunu dnevnog reda:  

1.Prijedlog Zaključka o potrebi donošenja „Programske studije za razvoj i uređenje te provjeru 

kapaciteta uvale Hramina“ 

- Prihvaćeno JEDNOGLASNO ZA  

2.Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva – produženje roka izvođenja radova Eurokamen d.o.o. 

 Prihvaćeno  JEDNOGLASNO ZA  
 

3.Razmatranje Zahtjeva Udruge umirovljenika i starih osoba Murter 

 



 Nije prihvaćeno sa 4 glasa ZA i 5 PROTIV 
 

Nakon izmjena i dopuna DNEVNI RED glasi: 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati, 
2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za 

komunalne djelatnosti za 2021. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobitka trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne 

djelatnosti za 2021. godinu, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 

od 1. srpnja do 31. prosinca 2021. godine, 
5. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati, 
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o naknadama za novorođenu djecu, 
7. Prijedlog Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Murter-Kornati, 
8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati, 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/58 i 

2544/59 K.O. Murter Betina, 
11. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/6 K.O. 

Murter Betina, 
12. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/8 K.O. 

Murter Betina, 
13. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 13471/53 K.O. 

Murter Betina, 
14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u rekonstrukciju i uređenje 

groblja u Općini Murter-Kornati, 
15. Prijedlog Zaključka o potrebi donošenja „Programske studije za razvoj i uređenje te provjeru 

kapaciteta uvale Hramina“ 
16. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva – produženje roka izvođenja radova Eurokamen 

d.o.o. 
 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ 
d.o.o. za komunalne djelatnosti za 2021. godinu 

 

Izvjestitelj akta: Petar Ježina, direktor KOMUNLANOG PODUZEĆA „Murtela“ d.o.o. 

Sudionici rasprave: Ante Turčinov 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za 
komunalne djelatnosti za 2021. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 



3. Prijedlog Odluke o raspodjeli dobitka trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za 
komunalne djelatnosti za 2021. godinu 

 
 Prijedlog Odluke o raspodjeli dobitka trgovačkog društva „Murtela“ d.o.o. za komunalne 

djelatnosti za 2021. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2021. godine 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša  

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Murter-Kornati za razdoblje 
od 1. srpnja do 31. prosinca 2021. godine nije prihvaćen sa 4 glasa ZA i 5 PROTIV 

 

5. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati 
 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša  

 Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o naknadama za novorođenu djecu 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša  

 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o naknadama za novorođenu djecu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 
 

7. Prijedlog Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Murter-Kornati 
 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša  

 Prijedlog Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-
Kornati 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

Sudionici rasprave: Ante Turčinov, Ivana Šimat, Krešimir Mudronja, Daniel Ježina, Marko Ježina, Sandra 

Bašić 

 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o plaći i drugim pravima načelnika Općine Murter-Kornati 
nije prihvaćen sa 4 glasa ZA i 5 PROTIV 

 



9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

Sudionici rasprave: Daniel Ježina, Krešimir Mudronja, Ante Turčinov, Marko Ježina, Sandra Bašić, 

Ivana Šimat, Daniel Ježina 

 
 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati nije prihvaćen za 4 glasa ZA, 2 
PROTIV, 3 SUZDRŽANA 

 
10. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/58 

i 2544/59 K.O. Murter Betina 
 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2544/58 i 
2544/59 K.O. Murter Betina prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 

11. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/6 
K.O. Murter Betina 

 
Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/6 K.O. 
Murter Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 

12. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/8 
K.O. Murter Betina 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 2540/8 K.O. 
Murter Betina prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 

13. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 
13471/53 K.O. Murter Betina 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

 Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi za kat. čest. 13471/53 K.O. 
Murter Betina prihvaćen je sa 8 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 



14. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u rekonstrukciju i 
uređenje groblja u Općini Murter-Kornati 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u rekonstrukciju i uređenje 
groblja u Općini Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

15. Prijedlog Zaključka o potrebi donošenja „Programske studije za razvoj i uređenje te 
provjeru kapaciteta uvale Hramina“ 

 

Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša,  Sandra Bašić 

 Prijedlog Zaključka o potrebi donošenja „Programske studije za razvoj i uređenje te provjeru 
kapaciteta uvale Hramina“ prihvaćen je JEDNOLGASNO 

 

16. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva – produženje roka izvođenja radova 
Eurokamen d.o.o. 

 
Izvjestitelj akta: pročelnica Melanija T. Rameša 

Sudionici rasprave: Ante Turčinov 

 Zaključak Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati da načelnik Općine Murter-Kornati 
samostalno donese odluku o razmatranju zahtjeva – produženje roka izvođenja radova 
Eurokamen d.o.o.  prihvaćen je sa 5 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 15,53 sati. 

 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


